

Dasr4® ダスリー®

Dasr4は、ポリウレタン弾性糸を芯糸に使用したカバーヤーンです。厳しい品質管理の下で生産され、耐久性、編立性、伸長回復性、染色堅牢性など数々の優れた特性を持っており、あらゆるストレッチ商品の企画に最適です。

Dasr4 is the covered yarn using polyurethane elastic yarn for the core yarn. It is produced under severe quality control, and has many excellent qualities: durability, knitting, elongation recoverability, dyeing fastness, etc. It is ideal for the planning of all stretch products.

Dasr4是以氨纶弹力线作为芯线的包覆线。在严格的品质管理下生产，具有耐用性，编织性，伸缩性和色牢度等多种优良特性。它适合所有弹力产品的开发研制。

ナイロン巻品番 Product by Nylon 尼龙包线产品	2070	3070	4070
	20140	30140	40140
ポリエステル巻品番 Product by Polyester 涤纶包线产品	2075	3075	4075
	20150	30150	40150

※140d、150d品番は別注対応致します。

※140d and 150d part numbers are handled as special orders.

※140d和150d是特别订制。

洗濯堅牢性 / Wash fastness / 洗滌色牢度 JIS L0844 A-2法

変退色 4級以上 汚染 4級以上
Discoloration more 4 grade Pollution more 4 grade
変退色 4级以上 汚染 4级以上

※ナイロン品番につきましては一部の色で、A-2法4級及び耐光堅牢度3級以上を確保出来ないものもあります。

※Nylon product is only part of the color, can not be guaranteed more 4 grade for A 2 and 3 grade for Light fastness.

※尼龙包线产品中的一部分颜色，不能确保在A-2法4级及耐光牢度3级以上。

摩擦堅牢性 / Rubbing fastness / 摩擦色牢度 JIS L0849

乾燥 4級以上 湿潤 4級以上
Drying more 4 grade Wet more 4 grade
乾燥 4级以上 湿润 4级以上

Dasr4. 糸取扱い上の注意事項

1. 毛焼、シルケット加工は避けて下さい。
2. 染色糸と白糸の組合せ柄は、色移りの可能性がある為、十分予備試験をした上で使用して下さい。
3. 製品のセット温度は、乾熱180℃、湿熱120℃以下として下さい。
4. 高温多湿な場所や、直射日光のさし込む所での保管は避けて下さい。
5. 石油ストーブ、ガスストーブ等の燃焼ガス、自動車排気ガスなど酸性化ガスがある場所での保管は避けて下さい。

Dasr4. Notes on storage

1. Do not singe and mercerize.
2. Please pretest fully and use, due to the combination dyeing yarn and white yarn may cause color transfer.
3. The setting temperature is under 180℃ for dry heat and under 120℃ for moist heat.
4. Do not store in high temperature or humidity and direct sunlight place.
5. Do not store in oil stove, gas stove and so on containing burning gas place, automaatic vehicle exhaust and so on containing acid gas place.

Dasr4. 线处理的注意事项

1. 请勿进行烧毛，丝光处理。
2. 色线和白线的组合图案有可能产生色移，请充分测试后再使用。
3. 产品的定型温度为干热状态180度，湿热状态120度。
4. 请勿保管在高温多湿或阳光直射的地方。
5. 请勿保管在石油炉，煤气炉等含有燃烧气体，机动车排气等含有酸性气体的地方。

Dasr4. 使用製品の注意事項

1. 塩素系漂白剤は使用しないで下さい。
2. 家庭洗濯での水温は40℃以下で行い、乾燥は陰干しとして下さい。
3. ドライクリーニングでのパークロルエチレン、トリクロルエチレンの使用は避けて下さい。
4. 高温でのアイロン使用は避けて下さい。

Dasr4. Usage notes

1. Do not use chlorine bleach.
2. Water temperature for domestic laundry should be less than 40 degrees and dry in the shade.
3. Please avoid using perchlorethylene and trichloroethylene in dry cleaning.
4. Do not use high-temperature iron.

Dasr4. 产品使用的注意事项

1. 请勿使用含氯漂白剂。
2. 家庭洗衣控制水温在40度以下，并放于阴凉处晾干。
3. 干洗时，请勿使用全氯乙烯，三氯乙烯。
4. 请勿高温熨烫。

ナイロン巻 / Nylon / 尼龙包线

ポリエステル巻 / Polyester / 涤纶包线

